
СРБИЈО, ПАЖЉИВО ПРОЧИТАЈ ОВО: Емир Кустурица објаснио шта су ријалити програми… 

22.09.2017. 

   

Прослављени српски редитељ, Емир Кустурица, у интервјуу за Новости, поводом 
уручења награде „Живојин Жика Павловић“, говорио је између осталог о данашњој 
уметности, филму, „прашкој школи“ и дoтакао се теме ријалити програма. 

Ево шта је о ријалити програмима рекао Емир Кустурица: 

 

„Данас, ако нису вулгарни, ако немају оне најбруталније 
шале које их изједначавају са оним што смо ми презирали 
и називали ‘булеварским позориштем’, филмови све теже 
издржавају у биоскопима.                                                                    
Ово време је преусмерено на ријалитије, вулгарност 
живота која је, заправо, једно политичко оруђе које 
преусмерава пажњу на нешто што не треба. Све се врти 
као у шибицарењу, у којем се једна куглица држи у руци              
и врти, где је она нико не зна, па кад онај који је врти 
погреши, онда каже – није била овде, него онде.“ 
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